
NSBF- protokoll Nr 9/2023 fört vid styrelsemöte 240115 kl. 18.40 – 19.40 

 

Närvarande: Ole Jansson SKL, Anders Nyström BOD, Britta Westergaard LUL, Majlis 

Israelsson NOR, Jennifer Andersson-Persson SUN samt Gun-Britt Jansson SKL.  

Frånvarande: Håkan Jonsson SUN. 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

2. Fastställande av dagordning 

Föreslagen dagordning godkändes. 

 

3. Val av justerare jämte ordförande 

Majlis Israelsson valdes att justera protokollet. 

 

4. Föregående protokoll 

Beslut: Godkändes. 

 

5. Ekonomi 

Kassören meddelar att det blev ett plus för 2023. Alla föreningar utom 3 har betalt 

medlemsavgiften för 2024, kassören har skickat en påminnelse. Vi gick igenom 

förslaget för budget 2024 och gjorde en del justeringar. 

 

6. Inför årsmötet 

Förutom budgetförslag så behöver det skrivas verksamhetsberättelse av alla med 

ansvarsområden. Senast 29 februari bör alla årsmöteshandlingar var klara. 

 

7. Utbildning 2024 

Jennifer berättade att det blir domarutbildning under vårens utbildningshelg. 

Höstens utbildningshelg kan bli en kombination av arrangörs- och 

sekretariatsutbildning, inget är klart ännu.  

 

8. Seriespel 2024 

Det är väldigt få lag som anmält sig till distriktets seriespel. Sekreteraren får skicka ut 

en påminnelse då det snart är sista januari. Anders har tittat över hur antalet licenser 

ser ut för närvarande. Just nu är det ca. 25 % färre licenser än 2023 dvs. 133 

personer. 



Skönsberg har kontaktat Anders om att eventuellt arrangera förbundsserien div 2. 

Villkoret de ställer är att distriktets deltagande föreningar betalar 1000 kronor per 

förening till Skönsberg. 

Beslut: Detta är ingen fråga för distriktet då det är Förbundets arrangemang och vi 

kan inte besluta för enskilda föreningar. 

 

9. Nominering till disciplinnämnden 

Vi kommer att nominera Jan Petschler BOD och Anna Lundmark SKL. 

 

10. Övriga frågor 

Britta har fått en fråga om möjligheten att barn/barnbarn kan få spela under DM. 

Om det är få barn kan man ordna generationsboule. Tid och möjlighet måste 

diskuteras med arrangören. 

Ole informerade från en träff med tävlingskommittén. De år då det inte är EM har 

man ett förslag på en ny tävling. Den ska ske i öppenklass med kvaltävling i varje 

distrikt. Lagen består av 4 spelare, 2 dam och 2 herr, och spelas liknande Svenska 

Cupen. Det blir sedan ett gemensamt finalspel någonstans i landet. Träffen var till för 

att ta in synpunkter. Ett beslut kommer senare. 

 

11. Nästa möte 

Blir digitalt den 19 februari kl. 18.30 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet                                   Justeras                               Justeras 

 

 

Gun-Britt Jansson                              Ole Jansson                         Majlis Israelsson 

 

 

 


